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Magyarkanizsán a múlt hét csütörtökén összeült a Községi Képviselő-testület. Az ülés alaphangulatára erősen rányomta a bélyegét a tavasz-
szal majdan megejtendő választások előszele. A huszonegy napirendi pontot fölölelő gyűlés így – a kanizsai ellenzéki fölszólalók révén – kissé 
rendhagyó módon vált kisebbfajta választási korteshadjárattá. Konstruktív, vitaképes javaslatok helyett személyeskedő, már-már arcpirító föl-
szólalások hangzottak el. Nem is csoda, hogy az ülésen vendégként jelen lévő, az Észak-Bánáti Körzet (!) vezetőjeként bemutatott Nikola Lukač 
alig félórányi ízelítő után angolosan távozott. 

Megszűnt a demokrata párti frakció, miután annak 4 képviselője megalakította az SZHP-s, Haladó Magyarkanizsáért nevű frakciót. A De-
mokrata Pártnak 6 képviselője volt a Magyarkanizsai KKT-ben. Közülük most négyen alakították meg az SZHP frakcióját a testületben. Az új, 
haladó párti frakció vezetője, Nikola Radmanović bejelentette, hogy a váltástól függetlenül továbbra is együttműködnek a VMSZ képviselőcso-
portjával. Ez azt jelenti, hogy a Vajdasági Magyar Szövetségnek és az SZHP-nek összesen 23 képviselője van a 29 tagú képviselő-testületben. 
A Haladó Magyarkanizsáért képviselőcsoport vezetője a párt székháza előtt sajtótájékoztatón jelentette be, hogy az SZHP-hoz csatlakoznak. 
Nikola Radmanović: „A Haladó Magyarkanizsáért képviselőcsoport támogatja az Aleksandar Vučić vezette szerb kormány munkáját, mert ez a 
legjobb nemcsak Szerbia, hanem Magyarkanizsa polgárainak is.” A KKT ülésén a képviselők elfogadták a község területén folyó utasszállítás 
megszervezésére irányuló koncessziót, és döntöttek a pályázat kiírásáról is. 

Srdić Natália, a Gazdasági és fejlesztési osztály vezetője elmondta: „Amennyiben sikeresen kiválasztjuk a legmegfelelőbb céget ennek a 
tevékenységnek a végzésére, július elsejétől fogunk vele szerződést kötni, ami azt jelenti, hogy az a cég, amelyik nyer ezen a pályázaton, elnyeri 
azt a jogot is, hogy az autóbusz-állomást működtesse.” Az ülés folytatásában átütemezéseket eszközöltek a képviselők az idei községi költség-
vetésben, amelyeket a foglalkoztatási-cselekvési terv és a Tisza-parti medence épületegyüttesén esedékes helyreállítási és átépítési munkák 
indokoltak. A képviselők emellett megvitatták néhány intézmény 2016-os munkaprogramját, és Molnár Makai Krisztina személyében négyéves 
megbízatási időszakra kinevezték a Tisza Menti Információs Fejlesztési Központ igazgatóját is.
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